
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 19
Pavlovičky

Č. 47 / 2021 06. 12. 2021 / 17:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: PhDr. Zita Chalupová, Jarmila Přerovská, Zdeněk Smyčka, Dušan Čáslava, RNDr. Kateřina
Mutinová, Ing. Aleš Opletal, Ing. Veronika Kochová, Božena Kürfurstová

Omluveni:

Hosté: Jiří Bartík (Apoštolská církev)

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

01 Schválení programu schůze
1. Termíny jednání KMČ v roce 2022
2. Adventní koncert
3. Estetizace 2021
4. Díra u zastávky Chválkovická - Epava
5. Tabulka v Edisonově ulici
6. Obnova stromořadí v Čadově ulici
7. Stanoviště tříděného odpadu v Edisonově ulici
8. Pracovní skupina k Východní tangentě
9. Odtah vozidla 
 

02 Vystoupení zástupců MPO, PČR

03 Vystoupení hostů
Pan Bartík sdělil, že plánovaný Adventní koncert nebude možné uskutečnit.

04 Kontrola stávajících požadavků a minulých zápisů

05 Projednávané záležitosti

Usnesení:
1. Termíny jednání KMČ v roce 2022: každé první pondělí v měsíci v 17.30 hodin: 3. 1., 7. 2., 7. 3., 4. 4., 2. 5., 6.
6., 4. 7., 1. 8., 5. 9., 3. 10., 7. 11., 5. 12.
2. Adventní koncert se vzhledem k epidemiologické situaci a stávajícím opatřením konat nebude.
3. Estetizace 2021:
Předláždění části Chválkovické ulice - probíhá.
Studie zeleně na rohu ulic Chválkovické a Veverkovy - zpracovává se.
Výsadba růží před ZŠ Gorkého - hotovo.
Úprava prostoru kopřiviště na hřišti v Lindnerově ulici - hotovo.
Dosazení živých plotů v ulicích Divišově a Pavlovické - hotovo.
4. Díra z dopravní značky v blízkosti zastávky Chválkovická - Epava opraví TSMO.
5. Tabulka s názvem ulice v Edisonově ulici ještě není instalovaná.
6. Obnova stromořadí v Čadově ulici je součást projektu ODUR na opravu chodníku a zbudování cyklostezky.
Pokud ji ODUR schválí do rozpočtu, bude realizována v roce 2022. KMČ chce projektovou dokumentaci k
nahlédnutí, aby se členové seznámili s výsledným návrhem řešení.



7. Na KMČ se obrátila obyvatelka Edisonovy ulice s tím, že kolem stanoviště tříděného odpadu je stabilně velký
nepořádek. TSMO ho pravidelně uklízejí, možná by situaci částečně řešila zídka kolem stanoviště. Členové
KMČ se shodli, že o zídce budou uvažovat v rámci kapitoly estetizace v příštím roce. Pomoci by mohly i
pravidelné kontroly Městské policie nebo přidání dalšího kontejneru. 
8. Členové KMČ se shodli, že stále trvá jejich zájem stát se členem pracovní skupiny v souvislosti s budováním
Východní tangenty. Pavlovičky patří mezi dotčené městské čtvrti a je v zájmu zdejších občanů, aby
prostřednictvím KMČ měli podrobné informace. 
9. Již od ledna 2022 pracovníci magistrátu vědí, že je třeba odtáhnout vozidlo Alfa Romeo, které již více než rok
stojí ve Veverkově ulici. Členové KMČ požadují, aby byl automobil bezodkladně odtažen.

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

06 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

07 Nové požadavky

1 Pracovní skupina k Východní tangentě

Členové KMČ chtějí být členem pracovní skupiny k Východní tangentě, protože Pavlovičky jsou jednou z
dotčených městských částí.

2 Název ulice

Osazení tabulky s názvem ulice v Edisonově ulici.

3 Oprava chodníku v Čadově ulici

Členové KMČ požadují projektovou dokumentaci k opravě chodníku, vybudování cyklostezky a obnově
stromořadí v Čadově ulici.

4 Odtah vozidla

Požadujeme bezodkladné odtažení vozidla Alfa Romeo z Veverkovy ulice.

08 Obecné informace

III. OVĚŘENÍ ZÁPISU č. 47 / 2021

Zapsal/a:
PhDr. Zita Chalupová

Ověřil/a:
RNDr. Kateřina Mutinová


